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-- RECEIPT FOR 2012 MEMBERSHIP --

Dear Member,

Thank you for becoming a member of the Owners’ and Residents’ Association.  The stand you have taken by purchasing a membership will help to keep the Association vital.  Think about joining a committee or the Executive.  We always need new ideas. 

If you have any questions concerning your membership, please contact me at membership@lacbernard.ca or by phone at the cottage during the summer (819-459-2582) or in Ottawa during the winter (613-233-7596).

Don’t forget to visit the excellent Lake Bernard website (www.lacbernard.ca) for up to date information on lake issues and to talk to your neighbours. The username: bernard12 and the password: association12 will get you into the members-only area.

Join the email listserv by sending an email to listserv-owner@lacbernard.ca and asking to join.  

Each member is entitled to a map of the lake.  If you have not yet received your copy of the 2006 edition, please contact maps@lacbernard.ca. Additional maps may be purchased for $5 and picked up from one of the map distributors.  Maps can be mailed to you, rolled in a protective tube, for an additional $17.

Thanks and see you on the lake! 

John McDonald 

Chair, Membership Committee

-- REÇU DES FRAIS D’ADHÉSION POUR 2012 --

Chère (cher) membre,

Merci d’avoir adhéré à l’Association des propriétaires et résidents du Lac Bernard. Votre décision d’adhérer à l’Association aidera à rendre l’Association vitale. Songez à devenir membre d’un comité ou de l’Exécutif. Nous avons toujours besoin de nouvelles idées. 

Si vous avez des questions au sujet de votre adhésion, veuillez me contacter à membership@lacbernard.ca ou par téléphone, au chalet, en été (819-459-2582), ou à Ottawa, en hiver (613-233-7596).

Ne manquez pas de visiter l’excellent site Web de l’Association du lac Bernard (www.lacbernard.ca) pour y trouver de l’information à jour sur les enjeux au lac et parlez-en à vos voisins.  En tapant votre nom d’utilisateur: bernard12 ainsi que le mot de passe: association 12, vous accéderez à la section « Membres seulement ».

Inscrivez-vous à la liste de destinataires courriel en envoyant un courriel à listserv-owner@lacbernard.ca pour demander votre inscription.  

Chaque membre a droit à une carte gratuite du lac. Si vous n’avez pas encore reçu la carte du lac de 2006, veuillez contacter maps@lacbernard.ca. Vous pouvez, moyennant 5 $, en acheter une copie supplémentaire que vous remettra l’un des distributeurs de cartes. L’Association peut vous en expédier une, emballée dans un tube de protection, pour un montant supplémentaire de 17 $.

Merci et au plaisir de vous voir au lac! 

Le président du Comité des adhésions, 

John McDonald 

Owners’ and Residents’ Association of Lake Bernard,

Station ‘C’, Box 1262, Gatineau, Québec, J8X 3X7


